



## Klaus Gündchen

Deutschland/Germany

Geboren 1957 in Münster. 1978 Studium im Fachbereich Design an der Fachhochschule Münster. 1979–1985 Kunstakademie Karlsruhe, bei Prof. Rainer Küchenmeister, und 1985 Meisterschüler bei Prof. Peter Ackermann. Seit 1984 freischaffender Künstler. Seit 1980 Ausstellungen im In- und Ausland. Arbeiten im öffentlichen Raum. Lebt und arbeitet in Karlsruhe. [www.klaus-guendchen.de](http://www.klaus-guendchen.de)

Born in 1957 in Muenster, Germany. 1978 Studies in the Department of Design at the University of Applied Sciences in Muenster, Germany. 1979–1985 Art Academy Karlsruhe, under Prof. Rainer Kuechenmeister, and 1985 master student under Prof. Peter Ackermann. Since 1984, freelance artist. Since 1980, exhibitions in Germany and abroad. Works in public spaces. Lives and works in Karlsruhe. [www.klaus-guendchen.de](http://www.klaus-guendchen.de)



Ohne Titel, 2013, Mobile: Edelstahl, H: 400 cm  
Untitled, 2013, mobile: stainless steel, h: 400 cm